



不同NFC/NDF比日粮对奶山羊瘤胃细菌及瘤胃和血浆中内毒素及组胺含量的影响

郭鹏^{1,2}, 刘大程^{1,2*}, 赵培厅^{1,2}, 高民³, 胡红莲³

(1.内蒙古农业大学兽医学院, 呼和浩特 010018; 2.农业部动物疾病临床诊疗技术重点实验室, 呼和浩特 010018; 3.内蒙古农牧业科学院动物营养研究所, 呼和浩特 010030)

Effects of Increasing the Ratio of Non-fiber Carbohydrate to Neutral Detergent Fiber on Bacteria Flora, Endotoxin and Histamine Content in Rumen and Plasma of Dairy Goats

GUO Peng^{1, 2}, LIU Da-cheng^{1, 2*}, ZHAO Pei-ting^{1, 2}, GAO Min³, HU Hong-lian³

(1.College of Veterinary Medicine, Inner Mongolia Agricultural University, Hohhot 010018,China; 2.Key Laboratory of Clinical Diagnosis and Treatment Techniques for Animal Disease of Ministry of Agriculture, Hohhot 010018, China; 3.Animal Nutrition Institute of Agriculture and Animal Husbandry, Academy of Inner Mongolia, Hohhot 010030, China)

[摘要](#) [图/表](#) [参考文献\(27\)](#) [相关文章\(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net